
PRIJEDLOG-1 

HRVATSKA KOMORA INŽENJERA GRAĐEVINARSTVA  

- Nadzorni odbor Komore 

- Predsjednica Komore 

 

Predmet: Donošenje Pravilnika o stegovnoj odgovornosti i stegovnom postupku na 5. 

sjednici Skupštine Hrvatske komore inženjera građevinarstva, koja je održana 6. 

prosinca 2019. godine, u Zagrebu 

o Prigovor na proceduralne povrede i nezakonito postupanje u provedbi 

Poslovnika o radu Skupštine Hrvatske komore inženjera građevinarstva  

 

Poštovani, 

U skladu sa člankom 14. stavkom 1, te u skladu s člankom 15, stavak 3, Zakona o komori arhitekata i 

komorama inženjera u graditeljstvu i prostornom uređenju, obraćam se Vama kao odgovornim tijelima 

Komore za provođenje Statuta i drugih općih akata Komore (nadzorni odbor), odnosno odgovornim za 

zakonitost rada Komore (predsjednica). 

Relevantni propis koji se odnosi na rad Skupštine u donošenju općih akata je Poslovnik o radu 

Skupštine Hrvatske komore inženjera građevinarstva od 17. lipnja 2009. godine. Postupak s 

amandmanima propisan je člankom 30. istoga Poslovnika. 

Na 5. sjednici Skupštini Komore koja je održana 6. prosinca 2019. godine u Zagrebu, u okviru 

prihvaćenog dnevnog reda  raspravljalo se, a potom je i izglasan Pravilnik o stegovnoj odgovornosti i 

stegovnom postupku, u tekstu Upravnog odbora-predlagatelja općeg akta. 

U propisanom roku, a prije Skupštinske rasprave, podnio sam amandman I. na članak 12. stavak 2. 

točku 12. predmetnog Pravilnika, te predložio brisanje točke 12. Točka 12. Konačnog prijedloga 

Pravilnika glasila je: „12. ako javnim nastupima ili na drugi način, bilo da je aktivan član ili u mirovanju 

šteti interesima i ugledu Komore;“.  

U Pregledu amandmana na Konačni prijedlog Pravilnika o stegovnoj odgovornosti i stegovnom 

postupku Hrvatske komore inženjera građevinarstva, naveden je moj amandman I.  s  obrazloženjem.  

Dalje, navedeno je da Upravni odbor kao predlagatelj  taj amandman I. p r i h v a ć a. Dakle, Upravni 

odbor kao predlagatelj akta prihvaća brisanje točke 12. Konačnog prijedloga Pravilnika. U 

skladu s propisanim postupkom razmatranja i prihvaćanja podnesenih amandmana, prihvaćeni 

amandman I.  u skladu s člankom 30. stavkom 2. Poslovnika o radu Skupštine Hrvatske komore 

inženjera građevinarstva, postaje sastavnim dijelom teksta Pravilnika. Prema Pregledu Amandmana 

moj amandman I.  imao je redni broj 1., isti je prihvaćen i postao je sastavnim dijelom Pravilnika. 

Međutim, Upravni odbor kao predlagatelj  akta podnio je „amandman II“ za izmjenu i dopunu iste 

točke 12., poslije već podnesenog amandmana I. dr.sc. Josipa Galića, pozivajući se na obrazloženje iz  

podnesenog amandmana dr.sc. Josipa Galića, kao razlog za podnošenje istog. 

Proceduralno nije jasno kako se može podnositi amandman II. na nepostojeću točku 12. Pravilnika, 

koja je prethodno već brisana, prihvaćanjem amandmana I. dr.sc. Josipa Galića, koji je postao 

sastavnim dijelom teksta Pravilnika. Pa da se radi i o redoslijedu podnošenja amandmana, amandman 

I. dr.sc. Josipa Galića je prvi i Upravni odbor ga je samim prihvaćanjem proglasio sastavnim dijelom 

konačnog prijedloga akta.  

Prema definiciji: „Amandman je akt kojim se podnosi prijedlog za izmjenu, dopunu ili brisanje 

određene odredbe propisa ili njezina dijela, u tekstu konačnog prijedloga propisa.“  Ova definicija se 

ne može primijeniti na „amandman II.“ Upravnog odbora, s obzirom da ne postoji dio propisa koji se 



tim amandmanom II. mogao mijenjati ili dopunjavati, odnosno točka 12. je već prethodno brisana 

prihvaćanjem amandmana I.. 

Dakle, Skupština Komore je donijela Pravilnik o stegovnoj odgovornosti i stegovnom postupku u tekstu 

Upravnog odbora koji nije vjerodostojan, odnosno nije usklađen s amandmanom, koji je u postupku 

odlučivanja prihvatio Upravni odbor, te u tekstu amandmana II. koji nije mogao postati sastavnim 

dijelom Pravilnika, s obzirom da predloženi amandman II. nije mogao biti podnesen u takvom obliku.  

Dakle Upravni odbor nije proveo ni odluku koju je sam donio.  

Ono što je bitno napomenuti je i činjenica da prijedlog amandmana II. Upravnog odbora je dostavljen 

pred samu sjednicu i praktično prvi put dan na znanje na samoj sjednici, bez da smo mi, članovi 

skupštine i znali da je takvo što moguće. Isto tako rečeno je da se o amandmanu II kao prijedlogu 

Upravnog odbora ne može niti raspravljati niti glasati, te se nije niti raspravljalo niti glasalo. 

Nejasno je na temelju kojeg akta ili članka akta je takvo nešto uopće moguće. U konačnici se glasalo 

samo za prihvaćanje / neprihvaćanje cijelog Pravilnika. Očito je da procedura nije ispoštovana, te da je 

upitne legalnosti.  

Na taj se način prema članovima Skupštine Komore postupilo po meni neprimjereno od strane 

Upravnog odbora. Praktično još ćemo morati imati pravnike angažirane da bi mogli znati što je sve 

moguće da se dogodi. Ono što je najbitnije sve to je napravljeno uz nepoštivanje proceduralnih pitanja 

i ne poštujući svoje odluke. 

Sukladno dužnosti člana Skupštine Hrvatske komore inženjera građevinarstva koji savjesno i 

odgovorno obavlja izbornu dužnost, smatram da je podnositelj Pravilnika o stegovnoj odgovornosti i 

stegovnom postupku (Upravni odbor), svojim postupcima pobudio sumnju u manipulaciju procedurom i 

tekstom Pravilnika o kojemu se glasalo na Skupštini Komore, a da prethodno o tome članovi 

Skupštine, niti podnositelj amandmana, nisu ništa znali.  

Tražim da ispravite ovo kršenje procedure donošenja Pravilnika o stegovnoj odgovornosti i stegovnom 

postupku, te provedete usklađivanje teksta Pravilnika s prihvaćenim mojim amandmanom I. 

(Amandman I., dr.sc. Josipa Galića). 

Zaključno, Skupštinu Komore čine inženjeri građevinari, a ne pravnici, te Vas stoga molim da ubuduće 

o tome vodite računa i da se kolege skupštinare na vrijeme obavijesti o amandmanima koje donosi 

Upravni odbor, kako bi se mogli pripremiti, a ne da nam se na sjednici dostave materijali i pročita 

izmjena i ostavi jednostavno bez rasprave na glasovanje za ili protiv. Nema smisla da nas većina 

napusti sjednicu skupštine, te razmišlja i raspravlja što se to dogodilo i kako je moguće da se samo 

tako na samoj sjednici, bez dopuštene rasprave izmijeni Pravilnik. 

 

Zagreb, 09.12.2019.g. 

 

S poštovanjem,    

dr.sc. Josip Galić 
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